
Zápis z členské schůze SVPZP 

 
Termín konání: 27.03.2014 
Místo konání: Praha 
Přítomni: dle presenční listiny 
 
Schůzi zahájila a řídila předsedkyně Šárka Dvořáková 
 
Program: 

 

1. Informace k zákonu o ZP, informace k prováděcím vyhláškám  (naše aktivity s tím 
související) 

2. Informace o schůzce k novým smlouvám a zejména smlouvám skupiny R a spolupráci 
s VZP 

3. Hospodaření SVPZP za minulý rok (kontrolní komise) 
4. Přijetí nových členů 
5. Přednáška Mgr. Vlacha – NOZ v praxi  

(společenské smlouvy firem, souběh funkcí ve společnosti, odpovědnost za vady, 
povinnosti při prezentaci na internetu a další) 

6. Diskuse  
7. Závěr 

 

1. Informace o práci nad připomínkami k zákonu o zdravotnických prostředcích a 
prováděcí vyhlášce k tomuto zákonu 

• Po komunikaci s VZP a zjištěním, že opět možnost připomínkovat stávající návrh 
zákona o ZP – odeslala p. Dvořáková společné připomínky k zákonu o ZP (ty jež 
nebyly akceptovány) dne 12. 2. jak do rukou VZP, tak na SÚKL k rukám JUDr. Krále. 

• Představenstvo rozeslalo v polovině února pracovní verzi prováděcí vyhlášky k návrhu 
zák.ZP, která je pro mnohé firmy téměř likvidační neboť její obsah nerozlišuje vůbec 
různé kategorie ZP… 
Někteří členové zcela rychle po přečtení pochopili závažnost případného schválení 
takto velmi nekvalitní pracovní verze a aktivně se podíleli na jejím připomínkování. 
Přesto však lze konstatovat, že většina členů je velmi pasivních. Představenstvo 
společně zpracovalo s využitím podkladů členů připomínky, které zaslalo k rukám 
ředitele odboru ZP na MZČR a zároveň v kopii na SÚKL. Členové obdrželi text 
odesílaných připomínek mailem v době odeslání. 
Na členské schůzi byli všichni opět upozorněni, že je třeba předkládaným materiálům 
věnovat značnou pozornost. Pohled jednotlivých členů se může lišit s ohledem na 
jejich různé komodity. Pí. Dvořáková informovala, že reakce z konkrétních míst zatím 
– v příštím týdnu bude urgována.  

 

 



• Dalším materiálem k připomínkování je návrh NV o technických požadavcích na ZP. 
Představenstvo rozešle členům odkaz na materiál a tabulku pro připomínky, aby byla 
zachována jednotná forma. https://apps.odok.cz/kpl-detail?pid=KORN9F6E3WYL 

• SVPZP projednalo možnost vznesení požadavku na snížení DPH u ZP /stejně jako u 
léčiv /místopředsedkyni senátu pí. Gajdůškové. Členové SVPZP vyslovili k tomuto 
jednání souhlas.  
 

2. Nové smlouvy VZP – Dvořáková jednala s ředitelem ing. Jelínkem, který sdělil, že na 
návrzích se stále na VZP pracuje, resp. probíhá jejich kontrola a úpravy. Návrhy 
smluv /R, výdejny a další/ by měly být předány SVPZP k vyjádření v polovině dubna. 
 

3. Zpráva kontrolní komise o hospodaření SVPZP v roce 2013 – Mgr. Jura přednesl 
zprávu o hospodaření, kterou členská základna vzala na vědomí. 
 
 

4. Přednáška k NOZ /společenské smlouvy, souběh funkcí ve společnosti, odpovědnost 
za vady, povinnosti při prezentaci na internetu / - Mgr. Přemysl Vlach přednesl velmi 
dobře zpracovanou prezentaci těch nejpalčivějších změn, které se týkají všech 
členských firem a na příkladech uvedl povinnosti a nutné úpravy firemních 
dokumentů a další…. S laskavým svolením p. Mgr. Vlacha, bude zkratkovitě 
prezentace rozeslána členům, aby z ní mohli vycházet pro své potřeby 
 

5. Představení a přijímaní nových členů do SVPZP – Představenstvo na své schůzi 25. 2. 
Projednalo přihlášky nových firem a doporučilo obě níže uvedené společnosti přijmout 
za členy SVPZP. Jednotlivé firmy byly představeny a členové hlasovali o jednotlivých 
firmách takto: 

• Firma PROTEOR CZ,  s.r.o.  – jednomyslně přijata 
• Firma Alcon pharmaceuticals czech republic s.r.o.  - jednomyslně přijata 
• Představení již přijaté firmy MEDICCO  s. r. o. – ředitel firmy p. Roman Krejčí, 

poděkoval za přijetí, představil firmu a její činnosti ostatním členům  
 
 

6. Diskuse, ukončení 

Zapsal: Krůdlová, Dvořáková 

 

 

  


